



Please forward this invitation to those in your professional network with an interest in Vendor Performance Management (VPM).

We want to hear from you! Help shape federal procurement policy by attending this session on VPM. Public Services and Procurement Canada (PSPC) is developing an approach to VPM for evaluating the performance of vendors (including goods, services, services related to goods, and construction) in federal contracting. This will include the use of vendor's past performance results, to reward good performers and support better decision-making on bidder selection.

All details for the sessions are available via the EventBrite links posted below. The draft VPM Policy and a discussion paper are on the Buyandsell.gc.ca website: <https://buyandsell.gc.ca/procurement-data/tender-notice/PW-19-00866102>

If you cannot join us during a session, you can still participate! We invite you to complete the following survey on VPM: <https://www.surveymonkey.com/r/DFL5XN9>

For any questions, please contact the VPM Secretariat: TPSGC.PAGestRendFournisseur-APVendorPerfMgmt.PWGSC@tpsgc-pwgsc.gc.ca

Veillez faire suivre cette invitation à ceux et celles de votre réseau professionnel qui pourraient avoir un intérêt dans la Gestion du rendement des fournisseurs (GRF).

Nous aimerions connaître votre avis! Participez à la création de politiques fédérales en approvisionnement en assistant à une séance au sujet de la GRF. Services publics et Approvisionnement Canada (SPAC) développe un régime fédéral de la GRF pour l'évaluation du rendement des fournisseurs (pour les biens, les services, les services reliés aux biens et la construction), dans le cadre des contrats fédéraux. Le régime inclura l'utilisation des résultats des évaluations de rendement des fournisseurs, pour favoriser le bon rendement et faciliter une meilleure prise de décision pendant l'évaluation des soumissions.

Pour connaître les détails de ces séances, veuillez consulter les hyperliens EventBrite dans le tableau apparaissant plus bas. Deux documents – l'ébauche de la Politique de GRF, et un document de discussion – sont affichés sur Buyandsell.gc.ca : <https://achatsetventes.gc.ca/donnees-sur-l-approvisionnement/appels-d-offres/PW-19-00866102>

Si vous ne pouvez pas assister aux séances, vous pouvez toujours participer! Nous vous invitons à remplir le sondage suivant sur la GRF : <https://www.surveymonkey.com/r/DFL5XN9>

Pour toute question, veuillez communiquer avec le secrétariat de la GRF : TPSGC.PAGestRendFournisseur-APVendorPerfMgmt.PWGSC@tpsgc-pwgsc.gc.ca

Region Région	Date	Time Heure	EventBrite Invitation Link Lien à l'invitation EventBrite
Québec (Montréal)	English session: March 19	9:00 - 12:00	https://www.eventbrite.com/e/vendor-performancemanagement-montreal-industry-english-tickets56513603710
	Session en anglais: 19 mars		
	French session: March 19	1:00 - 4:00	https://www.eventbrite.com/e/gestion-du-rendementdes-fournisseurs-montreal-industrie-francais-tickets56521399026
Session en français: 19 mars			
National Capital Capitale nationale (Ottawa/Gatineau)	English session: March 21	9:00 - 12:00	https://www.eventbrite.com/e/vendor-performancemanagement-ottawa-gatineau-industry-english-tickets56514302801
	Session en anglais: 21 mars		
	French session: March 22	9:00 - 12:00	https://www.eventbrite.com/e/gestion-du-rendementdes-fournisseurs-ott-gat-industrie-francais-tickets56523153273
Session en français: 22 mars			
Ontario (Toronto)	March 26 26 mars	9:00 - 12:00	https://www.eventbrite.com/e/vendor-performancemanagement-toronto-industry-tickets-56515066084
Atlantic l'Atlantique (Halifax)	March 28 28 mars	9:00 - 12:00	https://www.eventbrite.com/e/vendor-performancemanagement-halifax-industry-tickets-56515229573
WebEx (national)	French session: April 3 Session en français: 3 avril	11:00 - 2:00 (Eastern Time) 11h à 14h (heure de l'est)	https://www.eventbrite.ca/e/vpm-grf-webex-francais-national-tickets-58369924014
	English session: April 4 Session en anglais: 4 avril	11:00 - 2:00 (Eastern Time) 11h à 14h (heure de l'est)	https://www.eventbrite.ca/e/vpm-grf-webex-english-national-tickets-58150840730

Note: Sessions in Vancouver and Edmonton have already taken place. You may participate in the WebEx session in April. |

Remarque: Des sessions à Vancouver et Edmonton ont déjà eu lieu. Vous pouvez assister à la session Webex en avril.